
Zápisnica  z VČS ZO SZCH v Námestove, konanej dňa  28.1. 2024 
v zasadačke MsÚ v Námestove. 

 
Celá chôdza prebiehala v príjemnej a pokojnej atmosfére za účasti väčšiny členov základnej 
organizácie. Pre zúčastnených bolo pripravené chutné občerstvenie. Schôdzu otvoril a viedol tajomník 
ZO Pavol Spuchlák. Privítal prítomných členov, ospravedlnil tých, ktorí svoju neúčasť vopred 
avizovali. Predniesol program schôdze, pozostávajúci z nasledovných bodov: 
 
Program schôdze: 
 

1. Otvorenie. 
2. Voľba mandátovek komisie. 
3. Voľba návrhovej komisie. 
4. Správa o činnosti za rok 2023. 
5. Správa o hospodárení za rok 2023. 
6. Správa revíznej komisie za rok 2023. 
7. Diskusia, spojená s uhrádzaním členských poplatkov, objednávkou registračných obrúčok, 

súpisom zvierat. 
8. Správa mandátovej komisie. 
9. Plán hlavných úloh na rok 2024 
10. Návrh na  uznesenie. 
11. Záver. 

 
Navrhovaný program bol jednohlasne schválený, bez doplnkov a zmien. 
 
K bodu 2: Do mandátovej komisie boli zvolení pr. Pikoš Ján, pr. Ing.Krupa Pavol.  
K bodu 3: Do návrhovej komisie boli zvolení pr. Balušík Peter, pr.Gnidiak Miroslav. 
K bodu 4: Správu o činnosti prečítal predseda ZO Glonek Jozef – priložená. 
K bodu 5: Správu o hospodárení predniesol ekonóm Pindiak Jozef– priložená. 
K bodu 6: So správou revíznej komisie predstúpil pr. Tatarčiak Igor– priložená. 
K bodu 7: Diskusia: 
  Do diskusie sa ako prvý prihlásil p.Gnidiak s informáciou, že prenajímateľ, ktorý nám 

minulý rok prenajal stan na výstavu, má už v ponuke viac stanov tejto veľkosti a je 
ochotný nám ich prenajať aj tento rok. Reagoval aj p.Pindiak, že MsÚ Námestovo zvažuje 
nákup 1-2 takýchto stanov pre rôzne spoločenské podujatia, čo by nám veľmi prospelo 
počas organizácie výstav.  

  Druhý sa prihlásil p.Hamaň s informáciou o Európskej výstave králikov, ktorá sa bude 
konať v ČR. Bude to veľká príležitosť  na zúčastnenie sa aj pre nás všetkých. V súvislosti 
s touto výstavou otvoril otázku spoločného odvozu zvierat ako i usporiadania zájazdu na 
túto výstavu. Zástupcovia v Oblastnom výbore navrhnú na najbližšom zasadnutí návrh, 
aby to riešil OV Orava a nie základné organizácie. V prípade neochoty zo strany OV, by 
naša ZO finančne prispela ochotným členom na dopravu. Prípadne podujať sa usporiadať 
zájazd pod réžiou našej ZO. 

  Tajomník Spuchlák informoval o termíne oblastnej výstvavy v Námestove v dňoch 
21-22.9.2024. Zároveň upozornil, že týždeň po nás plánuje ZO Tvrdošín usporiadať 
obdobnú výstavu Oravy a Liptova. Reagoval aj p.Hamaň, že týždeň pred našou výstavou 
14-15.9.2024 bude v Žiline celoštátna výstava mladých králikov.  
Tento súbeh výstav môže negatívne ovplyvniť počty vystavených zvierat v rámci 
Námestova, Oravy. Tajomník Spuchlák informoval, na minuloročné uistenie zo strany 
Jamníka prezentované vedením OV Orava, o odstupe 2- 3 týždňov, ktorý nebol dodržaný. 



Taktiež sa pridal p.Balušík, že je z predošlých rokov prijaté a stále platné uznesenie OV 
Orava o min. 2-týždňovom odstupe medzi výstavami v rámci oblasti Orava. 
 Tajomník ďalej nabádal k účasti našich členov sa na výstave v Považskej Teplej 
v auguste 2024 . Patrilo by sa nám to, keďže minulý rok u nás členovia ZO Pov.Teplá 
vystavili králiky aj hydinu. 

  Keďže sa do diskusie už nik neprihlásil týmto bola diskusia ukončená. 
       Počas diskusie si zúčastnení vyrovnávali členské poplatky, prevzali tohotoročné 

registračné obrúčky na hydinu, holuby a objednávali nové na rok 2025. 
K bodu 9: Správu Mandátovej komisie predniesol p. Pikoš Ján – priložená. 
K bodu 10: Plán hlavných úloh, navrhnutých v priebehu schôdze bol predložený na odsúhlasenie 

a následne jednohlasne schválený – priložený. 
K bodu 11: Návrh na uznesenie predniesol p. Balušík Peter a tento bol jednohlasne schválený – 

priložený. 
K bodu 12: Tajomník poďakoval všetkým za účasť, a oficiálnu časť schôdze ukončil. 
 
        
V Námestove 28.1.2024    zapísal  Spuchlák Pavol, tajomník ZO. 


